
Protokoll fört vid telefonmöte i Springerklubbens huvudstyrelse 2006-08-20 
 
 

  Närvarande; Krister Söderstam, ordförande 
   Olle Karlsson 
   Vaino Wiik 

                  Anette Erlandsson 
               Mikael Eriksson 
               Ann-Sofie Öhman 

                                                                                Pia Axelsson 
  Meddelat förhinder:     Susanne Öhman 
 
Protokollet omfattar § 45 - § 57 
 
§ 45 Mötets öppnade. 

Krister Söderstam hälsade alla välkomna och förklarade härmed mötet som 
öppnat. 

 
§ 46 Godkännande av föredragslistan. 
 Föredragslistan godkändes  
 
 
§ 47 Justerare 

Ann-Sofie Öhman utsågs jämte ordförande att justera protokollet. 
 

 
 § 48 Föregående mötesprotokoll 

Styrelsen beslutade: 
att lägga mötesprotokoll 2006.04.06 till handlingarna  

 att lägga mötesprotokoll 2006.06.05 till handlingarna 
 
§ 49 Rapporter 
. Club Show 2006/2007  

Aktivitetsdagen:   
 Avelskommittén: Nya PRA fall 

Grundprovet: Anette rapporterade att förslaget skall komma ut på remiss i 
september. 

 Stamboken:  Kennelannons får ha 2 foton 
 Träff Jaktspanielklubben: Krister och Anette deltar 
 Gemensamma servern: Krister testar den och återkommer till styrelsen 

Ekonomi: Olle rapporterade att klubben ekonomi är god  
    
  
§ 50 Uppfödarträff 20/21 januari 2007 
 Pia meddelade att Per-Erik Sundgren och Ann-Katrin Edoff tackat ja 

 
 
 
 
 



§ 51 Medlemsansvarig 
Med anledning av att vi bytt medlemsansvarig 
Beslutade Styrelsen: 
 att  riva upp tidigare beslut och fortsätta med rullande medlemskap. 
 
 

 
 
§ 52 Kurs för avelsråd 

Styrelsen beslutade: 
att inte skicka någon på kursen då avelsansvarig redan har gått denna kurs 

 
§ 53 Kurs för utställningsansvarig 
 Styrelsen beslutade: 

att inte skicka någon på kursen 
 
§ 54 Kurs jaktinstruktörer samt träff med lokalavdelningarnas jaktansvariga. 

Styrelsen beslutade: 
att uppdra till Anette att till styrelsemötet 9/10 september ta fram ett förslag till 
upplägg och tid. 

 
  
 
§ 55 Övriga frågor 

Profilkläder:  Mikael arbetar vidare med att ta fram profilkläder. 
Fråga från medlem angående annons: Pia kontaktar annonsören och talar om att 
avelsrådet aldrig rekommenderar enskild valpkull. 

 
§ 56 Nästa möte 
  Vallby 9/10 september 
 
 
§ 57 Mötets avslutning 

Ordförande tackade de närvarande och förklarade mötet avslutat 
 
 
Vid protokollet 
 
 
Vaino Wiik  
 
Justeras    Justeras 
 
Krister Söderstam   Ann-Sofie Öhman  
 


